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PROTOKÓL Nr IV/2011
IV sesji Rady Gminy Milejczyce odbytej w dniu 28 lutego 2011r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Milejczyce
Otwarcia IV sesji Rady Gminy o godz.12.00 w dniu 28 lutego 2011r. dokonal i obrady

prowadzil przewodniczacy rady Pan Adam Filoc.
Przebieg sesji protokolowala Pani Irena Siemieniuk.

Przewodniczacy Rady powital wszystkich obecnych na sali, radnych gminy, Wójta i osoby
z urzedu, sohysów i gosci. Obecni na sesji zgodnie z zalaczonymi listami obecnosci.
Obecnych 13 radnych obrady sa prawomocne.

Przewodniczacy poprosil o naniesienie zmian w porzadku obrad sesji w sposób
nastepujacy, na prosbe ksiedza Kulik Aleksandra i na wniosek Wójta Gminy przeniesc sprawe
zatwierdzenia planu odnowy wsi Sobiatyno do pkt.4, a jako pkt. 14 porzadku zamiescic -
przyjecie programu usuwania wyrobów zawierajacych azbest. Nastepnie Pan Adam Filoc
odczytal propozycje porzadku sesji w brzmieniu:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjecie porzadku sesji.
3. Przyjecie protokolu z ostatniej sesji.
4. Zatwierdzenie Planu Odnowy wsi Sobiatyno.
5. Informacja Wójta Gminy o pracy miedzy sesjami.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Uchwalenia planów pracy Rady Gminy i jej komisji.
8. Przyjecie gminnego programu profilaktyki i rozwiazywania problemów

alkoholowych.
9. Przyjecie Gminnego programu przeciwdzialania narkomanii.
10. Zmiana uchwaly w sprawie organizacji przyjmowania i zalatwiania skarg i wniosków

przez rade Gminy.
11. Uchwalenie Statutu Gminy Milejczyce.
12. Podjecie uchwaly w sprawie nie wyrazenia zgody na wyodrebnienie funduszu

soleckiego na 2012r.
13. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia zasad przyznawania i odplatnosci za uslugi

opiekuncze.
14. Przyjecie Programu usuwania wyrobów zawierajacych azbest z terenu Gminy

Milejczyce
15. Uchwalenie budzetu gminy na 2011 rok.
16. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Milejczyce na lata 2001-2014
17. Odwolanie Skarbnika Gminy.
18 Powolanie Skarbnika Gminy Milejczyce.
19 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
20. Wolne wnioski.
21. Zamkniecie sesji.

i poddal do przeglosowania: za bylo 13 glosów, przeciw O glosów i wstrzymujacych sie
Oglosów. Program rada gminy przyjela.

Do pkt. 3. Do protokolu Nr III/lO III sesji rady Gminy Milejczyce z dnia 29 grudnia
2010r. nie zgloszono zadnych uwag. Przewodniczacy poddal do przeglosowania: za bylo
13 glosów, przeciw Oglosów i wstrzymujacych sie Oglosów, protokól przyjeto.

Do pkt. 4. Pan Leon Aleksiejuk przypomnial, ze to juz nie pierwszy uchwalany przez
Rade Gminy plan odnowy miejscowosci. Parafia Sobiatyno zlozyla wniosek na
dofinansowanie remontu cerkwi, a plan odnowy miejscowosci bedzie zalacznikiem do tego
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wniosku. Projekt planu odnowy Sobiatyna zostal opracowany przez firme, która opracowala
równiez wniosek o pozyskanie srodków z programu odnowy wsi.
Do obradujacych dolaczyl radny Tynkiewicz Piotr.

Przewodniczacy rady odczytal projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu odnowy
miejscowosci i poddal do przeglosowania: za bylo 14 glosów, przeciw O glosów
i wstrzymujacych sie Oglosów. Uchwale Nr IV/16/2011 rada gminy podjela jednoglosnie.

Ksiadz Aleksander Kulik podziekowal radzie za podjecie uchwaly, przedstawil w kilku
slowach historie cerkwi. Po tym wyrazil nadzieje, ze za pozyskanie srodki uda sie
wyremontowac cerkiew, zeby wygladala jak dawniej.
Do obradujacych radnych dolaczyl radny Solyszko Mikolaj.
Do pkt. 5. Wójt Gminy Pani Grazyna Jaszczuk przedstawila informacje o swojej pracy
w okresie miedzy sesjami w formie multimedialnej. Radni informacje otrzymali w formie
papierowej. Wójt Gminy poinformowala o planie zlozenie wniosku na pozyskanie srodków
na usuwanie wyrobów zawierajacych azbest z terenu gminy. Opracowany i przedkladany na
dzisiejsza sesje program usuwania wyrobów zawierajacych azbest z terenu Gminy Milejczyce
bedzie zalacznikiem do wniosku. Juz zainteresowanych jest 10 osób i wójt prosi
o rozgloszenie tematu wsród mieszkanców. Program bedzie realizowany równiez w roku
przyszlym. Pani Jaszczuk Grazyna przypomniala o realizowanych projektach unijnych
w zespole szkól. W sprawie modernizacji hydroforni wyjasnila, ze na razie srodków unijnych
na inwestycje nie ma i dlatego sprawa zamyka sie obecnie na opracowaniu dokumentacji.
Wójt Gminy powiedziala o bledach w dokumentacji na budowe swietlic wiejskich
i wspomniala o braku mozliwosci pozyskania srodków na zamkniecie wysypiska, poniewaz to
bylo dzikie wysypisko. Pani Wójt zaapelowala do mieszkanców o podpisywanie umów
z firmami na wywóz smieci z wlasnych posesji.

Radny Mikolaj Solyszko uwaza, ze wójt gminy postawila radnych przed faktem
dokonanym. Zapytal, czy sprawy oswietlenie nie mogla skonsultowac. Wedlug radnego
najpierw wójt powinna przestawic zamierzenia i czy beda pieniadze na ich realizacje. Radny
Solyszko po tym zapytal, jaka jest kwota dofinansowania remontowanych dróg. Nastepnie
zwrócil sie z zapytaniem co jest w zakresie planowanej modernizacji za kwote 1.800.000zl
stacji uzdatniania wody. Radny poddal do rozwazenia, moze nalezy sie zastanowic nad nowa
stacja uzdatniania wody, a nie jej modernizacje. Zapytal czy faktycznie woda z wodociagu
jest niezdatna do picia.

Wójt Gminy Pani Grazyna Jaszczuk zwrócila na uwage, na to, ze sprawa oswietlenie
energooszczednego zostala przyjeta juz przez poprzednia rade. Na projekt w 2005r. wydano
duza kwote pieniedzy. Wójt kontynuuje temat, gdyz planuje sie, ze beda duze oszczednosci.
W temacie remontów dróg Skarbnik Gminy Pani Wieslawa Molska poinformowala, ze na

rekultywacje gmina otrzymuje dofinansowanie w wysokosci 50% kwoty przetargowej.
Wójt Gminy poinformowala, ze temat projektu modernizacji hydroforni zostal równiez

podjety przez poprzednia rade gminy. Poinformowala, ze mamy niedobra wode, stary
wodociag i wyrazila swoje stanowisko, ze lepiej zrobic wode niz drogi. Sprawe polepszenia
jakosci wody uwaza za sprawe priorytetowa.

Radny Mikolaj Solyszko uwaza, ze nie oplaca sie robic dróg gminnych w ramach
rekultywacji. Lepszym bedzie dozwirowac wiecej metrów tych dróg niz rekultywowac, gdzie
efekty sa mniejsze. Radny wrócil do sprawyjakosci wody. Uwaza, ze temat nalezy dokladnie
przeanalizowac, czy naprawde woda nie spelnia wymogów, moze wystarczy zalozyc nowe
filtry. Radny Solyszko Mikolaj jest zdania, ze w budzecie nie ma srodków na tak duze
przedsiewziecie.

Pani Grazyna Jaszczuk podkreslila, ze modernizowac hydrofornie bedzie tylko wtedy, gdy
gmina pozyska na ten cel srodki z zewnatrz. Na razie Wójt przejela wczesniejsze zlecenie.

Q~

..

2



-

Przewodniczacy Rady Adam Filoc zwrócil sie do Pani Wójt Gminy o pozyskanie informacji
o jakosci wody od zarzadcy wodociagu gminnego i udzielenie odpowiedzi pisemnej radnemu
Solyszko Mikolajowi na zapytanie w sprawie spelnienia parametrów wody z wodociagu.
Do pkt. 6 Radna Elzbieta Niewiarowska zwrócila sie z prosba o analize tematu budynku
szkoly w Choroszczewie, gdyz grozi zawaleniem.

Radny Solyszko Mikolaj zwrócil sie z prosba o skierowanie do WZD wniosku
o poszerzenie pasa drogowego na linii cmentarza prawoslawnego celem zwiekszenia
parkingu, wyciecia drzewa rosnacego na ul. 3 Maja przy posesji 28.

o skierowanie prosby do PZD o wyciecie drzew lipy i na drodze powiatowej kolo posesji
Pani Perzyk,
radny zwrócil uwage na potrzebe wyrównania drogi lub przeciecia korzeni drzewa na ul.
Magazynowej, zeby nie podnosily asfaltu, na koniecznosc przyciecia, skrócenia konarów
drzew rosnacych przy szkole,
zwrócil uwage na za wczesne zapalanie swiatla ulicznego, co jest niegospodarnoscia.
zglosil wniosek remontu mostu w Chankach. Dodal, ze mozna na ten cel pozyskac
drewno z gminnego lasu.

Do pkt. 7 Przewodniczacy rady przedstawil proponowany plan pracy Rady Gminy na 2011r.
Radny uwaza, ze wszystkie wazniejsze sprawy gminy zostaly ujete. W razie potrzeby rada
moze podjac dodatkowe, wazne sprawy. Nastepnie przewodniczacy przedstawil projekt
uchwaly w sprawie uchwalenia placu pracy Rady Gminy Milejczyce na 2011r. i poddal do
przeglosowania: za bylo 15 glosów, przeciw O glosów i wstrzymujacych sie O glosów,
uchwala Nr IV/17/2011 zostala podjeta jednoglosnie.

Radna Elzbieta Blakicka przedstawila tematyke pracy Komisji Rewizyjnej na 2011r. Uwag
nie zgloszono. Przewodniczacy Adam Filoc przedstawil projekt uchwaly w sprawie planu
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Milejczyce na 2011 rok i poddal do przeglosowania:
za bylo 15 glosów, przeciw Oglosów i wstrzymujacych sie Oglosów. Uchwala Nr IV/18/2011
zostala przez rade podjeta.
Radna Teresa Smorczewska, przewodniczaca Komisji ds. Budzetu i Rozwoju Gospodarczego
Gminy przedstawila tematyke pracy swojej komisji na 2011r. Uwag rada nie zglosila.
Przewodniczacy Rady Gminy po przedstawieniu projektu uchwaly w sprawie uchwalenia
planu pracy Komisji ds. Budzetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na 2011 rok poddal radzie
do przeglosowania: za bylo 15 glosów, przeciw O glosów i wstrzymujacych sie O glosów,
uchwale Nr IV/19/2011 w/w sprawie rada podjela jednoglosnie.
Do pkt. 8 Pan Eugeniusz Bajenski p.o Sekretarz Gminy poinformowal, ze rada co roku
przyjmuje program profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych. W uchwale
zaplanowane sa wydatki na realizacje tego programu. Zadania do realizacji sa podobne jak w
latach poprzednich. Pan Bajenski poprosil o zglaszanie pytan lub uwag. Radny Mikolaj
Solyszko zapytal o sklad Komisji ds. RPA. Wójt Gminy Grazyna Jaszczuk poinformowala, ze
zarzadzeniem powolano 6-osobowa komisje, której sklad przedstawila. W sklad komisji
wchodza Maria Szczepanowska, Joanna Sawicka, Barbara Janiszta i ks.proboszcze Antoni
Czapko, Zbigniew Bolewski i Miroslaw Awksietijuk. Dodala, ze pracownicy Urzedu zadania
wykonuja za darmo. Inni czlonkowie beda otrzymywac diety za posiedzenia komisji. Innych
pytan nie zgloszono.

Radny Adam Filoc odczytal projekt uchwaly w sprawie przyjecia programu profilaktyki
i rozwiazywania problemów alkoholowych i poddal radzie do przeglosowania: za bylo 15
glosów, przeciw Oglosów i wstrzymujacych sie Oglosów, tym samym rada gminy Uchwale
Nr IV/20/2011 podjela.
Do pkt. 9 Pan Eugeniusz Bajenski poinformowal, ze na samorzad ustawa o przeciwdzialaniu

narkomam zostal nalozony obowiazek nchwalema gminnego Programu przec~~
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Narkomanii. W zwiazku z tym, ze radni z programem zapoznali sie poprosil o pytania. Pytan
i uwag nie zgloszono.
Przewodniczacy rady gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawie Gminnego Programu

Przeciwdzialania Narkomanii na 2011 rok i poddal do przeglosowania: za bylo 15 glosów,
przeciw Oglosów i wstrzymujacych sie Oglosów. Przewodniczacy stwierdzil, ze Uchwala Nr
IV/21/2011 w/w sprawie zostala podjeta jednoglosnie.
Do pkt. 10 Przewodniczacy Rady poinformowal radnych, ze zgodnie z przepisami
przewodniczacy lub wiceprzewodniczacy rady maja obowiazek przyjmowania interesantów
jeden dzien w tygodniu poza godzinami pracy urzedu i w projekcie przedkladanej uchwaly
taki zapis jest. Po tym przewodniczacy przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie organizacji przyjmowania i zalatwiania skarg i wniosków przez Rade
Gminy i poddal do przeglosowania: za glosowalo 15 radnych, przeciw bylo O glosów,
wstrzymujacych sie O glosów, Rada Uchwale Nr IV/22/2011 w/w sprawie podjela
jednoglosnie.
O godz.13.35przewodniczacyoglosilprzerwew obradach.Po przerwieo godz. 13.50rada
przystapila do analizy pkt. 11 programu sesji.

Pan Bajenski Eugeniusz poinformowal, ze jednym z najwazniejszych dokumentów na
podstawie którego dziala samorzad jest Statut Gminy przedlozony na dzisiejsza sesje. Filoc
poprosil o naniesienie poprawki § 18 ust.2, wyrazenie 'lub wiceprzewodniczacy"

Pan Karol Pilecki jako organ doradczo-prawny dodal, ze obowiazujacy stary statut juz jest
nieaktualny, gdyz zmienily sie przepisy. Opracowany zostal nowy dokument, który mozna
bedzie zmieniac.

Zaapelowal do radnych o zglaszanie wszystkich problemów i spraw, zglaszanie sie po
porady z zakresu m.in. funkcjonowania gminy, ustaw jak i z wlasnymi problemami.

Radny Mikolaj Solyszko zwrócil sie do przewodniczacego rady z pytaniem gdzie obiecano
komisja rady. Pan Adam Filoc zwrócil uwage radnego na zapisy w statucie, ze 3 radnych ma
moc uchwalodawcza, a wiec zainteresowani radni niech wystapia z wnioskiem i na którejs
sesji temat podejmiemy. Innych uwag nie zgloszono.

Przewodniczacy Rady Adam Filoc odczytal projekt uchwaly w sprawie Statutu Gminy
Milejczyce i poddal radzie do przeglosowania: za bylo 15 glosów, przeciw O glosów,
wstrzymujacych sie Oglosów. Uchwale Nr IV/23/2011 w sprawie Statutu Gminy Milejczyce
rada gminy podjela jednoglosnie.
Do pkt.12. Pan Bajenski Eugeniusz poinformowal, ze gmina ma obowiazek co roku
podejmowac uchwale o wyodrebnieniu lub o nie wyodrebnieniu w budzecie gminy srodków
na fundusz solecki. Temat byl analizowany na komisjach rady. Pan Bajenski poinformowal,
ze bylyby to male kwoty. Dodal, ze ze srodków gminnych i tak robione sa drogi, remonty
dróg, remonty swietlic wiejskich dla solectw. W przypadku funduszu byloby duzo pracy z
wnioskami i ich rozliczaniem. Wobec tego przygotowany zostal projekt uchwaly o nie
wyodrebnianiu funduszu soleckiego.

Przewodniczacy rady gminy przedstawil projekt uchwaly i poddal do przeglosowania: za
bylo 15 glosów, przeciw Oglosów i wstrzymujacych sie Oglosów. Uchwale Nr IV/24/2011 w
sprawie nie wyrazenia zgody na wyodrebnienie funduszu soleckiego w 2012 roku rada gminy
podjela jednoglosnie.
Do pkt. 13. Wójt Gminy Pani Grazyna Jaszczuk przypomniala, ze do chwili obecnej odplata
za uslugi opiekuncze wynosila 50zl. Jest to kwota za niska. Propozycja wójta to 10% dochodu
osoby lub dochodów w rodzinie, dla których uslugi sa swiadczone.

Skarbnik gminy Pani Wieslawa Molska dodala, ze pieniadze wplywaja od osób, którym
swiadczy uslugi pracownik- opiekun. Wszyscy dotychczas placili równo, teraz osoby
z wiekszymi dochodami zaplaca wiecej.
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Radny Solyszko Mikolaj zapytal, czy te 10% do kwota brutto. Pani Joanna Sawicka p.o.
Kierownika GOPS udzielila odpowiedzi, ze to jest dochód netto. Radny Zalewski Krzysztof
zwrócil sie z zapytaniem ile osób korzysta ze swiadczen opiekunczych. Pani Sawicka
poinformowala, ze ze swiadczen korzysta 8 rodzin.

Radna Elzbieta Niewiarowska zapytala, czy gmina nadal placi za pobyt podopiecznej w
domu pomocy spolecznej, która ma syna. Uzyskala odpowiedz, ze gmina placi, póki nie
zostanie ustalony obowiazek alimentacyjny.
Do pkt.14. Przewodniczacy poprosil Wójt Gminy o zabranie glosu. Pani Grazyna Jaszczuk
poinformowal, ze jest zainteresowanie wsród mieszkanców gminy aby ubiegac sie o srodki na
usuniecie azbestu z budynków. Zlecono Firmie RAMID z Raszyna wykonanie inwentaryzacji
wyrobów zawierajacych azbest i ta sama firma opracowala program usuwania wyrobów
zawierajacych azbest z terenu Gminy Milejczyce. Najwazniejsze fragmenty programu
dotyczace naszej gminy radni otrzymali. Caly dokument jest dostepny w wersji papierowej
lub elektronicznej. Opracowanie programu i sprawa usuwania azbestu jest zgodnie z
wytycznymi unii nieunikniona.
Przewodniczacy Rady Gminy poprosil o zglaszanie niejasnosci, pytan. Radni nie zglosili

zadnych uwag. Przewodniczacy Adam Filoc odczytal projekt uchwaly w sprawie Programu
usuwania wyrobów zawierajacych azbest z terenu Gminy Milejczyce i poddal do
przeglosowania: za bylo 15 glosów, przeciw O glosów i wstrzymujacych sie O glosów.
Uchwala Nr IV/26/2011 w/w sprawie zostala podjeta.
Do pkt.15. Skarbnik Gminy Pani Wieslawa Molska na wstepie poprosila o naniesienie zmian

w projekcie uchwaly w §5, 6 i 11 dotyczacych deficytu gminy powinno byc: deficyt gminy
wynosi 2.493.892 zl, nadwyzka budzetowa; 287.400 zl, wysokosc zaciagnietych pozyczek i
kredytów 2.206.492 zl., kwota rozchodów wynosi Ozl.

Pani Molska poinformowala, ze budzet nie jest staly, mozna zmieniac, przesuwac zadania.
Wójt Gminy nie moze zwiekszac wydatków. Na zapytanie radnego Filoc, czy podana kwota
budzetu jest maksymalna Pani Molska poinformowala, ze mozna zwiekszyc kredyt. Skarbnik
poinformowala, ze budzet sklada sie z dwóch uchwal. Budzet jest trudny, planowane zadania
sa bardzo ambitne, a srodków mamy nie za duzo. W roku biezacym zostala zmniejszono o
ponad 190tys.zl. subwencja ogólna. Radna Smorczewska Teresa zapytala jaki tego powód,
Pani Molska uwaza, ze to zwiazane z kryzysem w kraju.
Radni nie zglosili pytan ani uwag do budzetu gminy na 2011r. Skarbnik Gminy przedstawila
projekt uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu gminy Milejczyce na 2011 rok.
Przewodniczacy Rady Adam Filoc poddal przedlozony projekt do przeglosowania: za bylo
11 glosów, przeciw Oglosów i wstrzymujacych sie 4 glosy. Wobec powyzszego Rada Gminy
Milejczyce Uchwale Nr IV/27/2011 w/w sprawie podjela.
Do pkt. 16. Pani Wieslawa Molska poinformowala, ze w wieloletniej prognozie ujmuje sie
zadania, które realizowane beda przynajmniej w ciagu dwóch lat. W projekcie uchwaly WPF
Gminy ujete zostaly dwa przedsiewziecia dotyczace projektów w szkole i wydatki majatkowe
to budowa sieci szerokopasmowej i budowa swietlicy w Pokaniewie. Nastepne planowane
zadanie to modernizacja oswietlenia ulicznego. Jak zauwazyla skarbnik, ze jest to tylko
prognoza, bo nikt dokladnie nie zaplanuje. Moze jakies zadanie odpadnie, moze jakies
zadanie trzeba bedzie dodac. Pani Molska dodala, ze o jaka kwote bedziemy zmieniali
zadanie to i zmienic nalezy WPF.
Pytan radni nie zglosili. Przewodniczacy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Milejczyce na lata 2011-2014 i poddal pod
glosowanie: za bylo 11 glosów, przeciw O glosów i wstrzymujacych sie 4 glosy. Uchwale
Nr IV128/2011w/w sprawie rada gminy podjela.
Do pkt.17. Wójt Gminy Pani Grazyna Jaszczuk odczytala uzasadnienie do uchwaly w sprawie

odwolania Skarbnika Gminy Pani Wieslawy Molskiej. Radni nie wniesli zapytan i ~
V~~
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Przewodniczacy rady przedstawil projekt uchwaly w sprawie odwolania Skarbnika Gminy
Milejczyce i poddal do przeglosowania: za bylo 10 glosów, przeciw O glosów i
wstrzymujacych sie 5 glosów, tym samym Uchwale Nr IV/2912011rada gminy podjela.
Do pkt. 18. Wójt Gminy przedstawila Pania Grazyne Mormol jako kandydata na Skarbnika
Gminy Milejczyce. Poinformowala o ukonczonych przez kandydata studiach, kursach
i posiadanych kwalifikacjach i praktyce zawodowej.

Radny Mikolaj Solyszko zwrcócil sie z zapytaniem do Wójt Gminy czy nie mozna wylonic
kandydata z Urzedu Gminy czy Gminy, gdy nasi mieszkancy nie maja pracy.

Pani Grazyna Jaszczuk stwierdzila, ze przykre to, ale nasze spoleczenstwo ma deficyt
naukowy. Wójt poinformowala, ze nie bylo nikogo w urzedzie i na swoim terenie nie ma
ludzi posiadajacych odpowiednie kwalifikacje na stanowisko Skarbnika.
Radny Adam Filoc przedstawil projekt uchwaly w sprawie powolania Skarbnika Gminy

Milejczyce i nastepnie poddal do przeglosowania: za bylo 13 glosów, przeciw O glosów i
wstrzymujacych sie 2 glosy. Rada Gminy Uchwale NR IV/30/2011 podjela.
Do pkt.19. W sprawie budynku szkoly w Choroszczewie Pan Bajenski Eugeniusz
przypomnial, ze temat rozbiórki byl juz analizowany. Temat sprzedazy dzialki zostal
wycofany, gdyz na tej dzialce zostanie ustawiony maszt. Radny Mikolaj Solyszko zapytal czy
jest zgoda na ustawienie. Pan Bajenski poinformowal,ze zostanie przeprowadzonacala
procedura budowlana i pozwolenie ze Starostwa Powiatowego bedzie. Wieza bedzie miala
male moce. Jezeli beda srodki to z budynkiem szkoly pomyslimy, ale na pewno nie wyslemy
naszych bezrobotnych.

W sprawie poszerzenia pasa drogowego i zwiekszenia parkingu przy cmentarzu
prawoslawnym w Milejczycach, Pan Aleksiejuk Leon poinformowal, ze nalezy zwrócic sie
z prosba do WZD.
W sprawie zgloszonego wniosku przez radnego Solyszko Mikolaja o wyciecie drzew na ul.3

Maja i przy posesji Pani Perzyk, Wójt Gminy poinformowala, ze wystapi do odpowiednich
instytucji w sprawach wyzej zgloszonych.

Wójt Gminy przy poruszonym temacie Ul. Magazynowej i przeciecia korzeni drzewa,
poinformowala, ze remonty beda robione w ramach i w miare posiadanych srodków i kolejno,
jakie sa najwazniejsze. Wójt uwaza, ze most jest na pewno wazniejszy niz ul. Magazynowa.

W sprawie swiatla pani Grazyna Jaszczuk poinformowala ze wystapi z pismem do Zakladu
Energetycznego o zmiane godziny zapalania oswietlenia.

Radny Solyszko szuka oszczednosci, nalezy ustalic czas zapalania raz na miesiac, bo jezeli
czesciej beda przyjezdzac, to cena uslugi wzrosnie.

Pan Bajenski Eugeniusz poinformowal, ze ta sprawajest do uzgodnienia z Zakladem.
W sprawie poruszanego przez radnego Solyszko tematu przyciecia czy usuniecia drzew przy
szkole, Wójt Gminy przypomniala, ze zglaszala problem wielokrotnie jako dyrektor szkoly
i stwierdzila, ze temat zna i bedzie analizowac.
Do pkt. 20. Radna Smorczewska Teresa zawnioskowala o remont drogi Choroszczewo-Walki
Lubiejki poprzez podsypanie zwirem i wyrównanie. Jest to trasa autobusu szkolnego, który
niszczy sie jadac powyzsza droga. Pani Grazyna Jaszczuk problem rozwazy.
Radny Daniluk Jan zglosil problem powstalych dziur na drodze Klimkowicz.
Radny Krzysztof Zalewski zglosil koniecznosc remont mostu na rzecze w Zablociu.
Przewodniczacy rady Gminy odczytal pismo Powiatowego Zarzadu Dróg w sprawie

spuszczania na drogi wody z posesji. Radny Zareba Witold poinformowal, ze problem ten jest
jemu znany i dlatego konieczne jest zalozenie przepustów na drodze powiatowej,
Jednoczesnie nadmienil, ze pracownicy zarzad dróg byli w tereni i obiecano, ze przepusty
beda zalozone. Radny dodal, ze najlepszym wyjsciem byloby wylanie asfaltu na drodze
powiatowej. Radny Zareba zglosil tez problem niszczenie dróg gminnych przez bobry.
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Wójt Pani Grazyna Jaszczuk poinformowala, ze most w Chankach byl w styczniu
remontowany, wyglada to tak jakby ktos specjalnie niszczyl. Mimo to temat remontu bedzie
podjety. W sprawie asfaltu na drodze powiatowej w Pokaniewie Kolonii, poinformowala, ze
jest po rozmowach z Zarzadem Powiatu i planuje sie wspólne opracowanie dokumentacji.
Pani Jaszczuk podkreslila, ze wspólpraca z Powiatem uklada sie bardzo dobrze, ale na takie
inwestycje trzeba tez miec wlasny wklad. Drobne sprawy sa kolejno robione. Na wieksze
inwestycje srodków nie ma. Temat remontu mostu na Zablociu wójt rozpatrzy i przeanalizuje.

Radny Adam Filoc wrócil do tematu szkód jakie powoduja bobry i zapytal, czy gmina ma
prawo wystepowac o odszkodowanie na zniszczone drogi gminne.

Radny Zareba Witold poinformowal, ze przewoznicy zwiru korzystajacy z naszych dróg
zglaszaja chec udzialu w remontach tych dróg, jest potrzeba tylko uzgodnienie problemu.
Radny Filoc tez uwaza, ze to wazne i temat ten nalezy przeanalizowac. Wójt Gminy
powyzsza sprawe podejmie.
Po tym przewodniczacy Rady Gminy przypomnial o zlozeniu oswiadczen majatkowych wraz
z PIT za caly rok 201ar. Zwrócil uwage, ze nalezy uzupelniac czesc dotyczaca polozenia
nieruchomosci i wpisywac wyrazenie "nie dotyczy" w punktach, których nie uzupelnia sie

/' ' innymidanymi.
Wójt Gminy Pani Grazyna Jaszczuk podziekowala Przewodniczacemu Rady za udzial

w spotkaniach które organizowala, radnym za zglaszane wnioski, soltysom za udzial w
sesjach rady gminy.
Do pkt.21 Przewodniczacy Adam Filoc podziekowal wszystkim uczestnikom sesji i zamknal
obrady IV sesji Rady Gminy Mi1ejczycew dniu 28 lutego 2011r. o godz, 1525.

Protokolowal;: N~.. 4 . Przewodnie

I.Siemieniuk ~ ffiLEWODN.

\, Adam Filoc
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